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Zpráva o partnerství s Church of Scotland 
Partnerství s Church of Scotland v tomto roce probíhalo v zásadě v udržovacím režimu. V první 
polovině roku jsme obnovili naše online setkávání, která měla převážně charakter sdílení novinek, 
radostí a strastí z našich životů i ze života církve. Sešli jsme se celkem čtyřikrát, v počtu 8 až 15 
účastníků a vždy v srdečné a příjemné atmosféře. Mj. jsme také hovořili o možnosti uspořádat živé 
setkání v České republice. Z naší strany by to nebyl problém – dobrovolníků, schopných zajistit 
ubytování a postarat se o program, máme dost. Skoti ale považovali za důležité vědět, jakou 
podporu bude mít naše partnerství od nového seniorátu, který vznikl v rámci velké církevní 
reorganizace. Rozhovory se tedy týkaly možného programu, výhod a nevýhod letního termínu 
návštěvy v porovnání s jarem či podzimem, ke konkrétnímu plánu jsme se ale nedostali. Přes léto 
pak naše komunikace utichla a do odevzdání této zprávy nebyla obnovena. Je ale velmi 
pravděpodobné, že na příští setkání k nám Skoti vyšlou podstatně menší skupinu, než posledně, 
protože pro řadu členů skotské „twinning group“ již není kvůli pokročilému věku možné 
podniknout tak dlouhou cestu. 

Rozhodně je ale třeba zmínit a ocenit, že se partnerství nevyčerpává jen ve sporadických online 
setkáních, ale že několik členů skupiny udržuje živé, přátelské vztahy s někdejšími skotskými hosty 
či hostiteli. 

Závěrem musím přiznat, že malá aktivita naší česko-skotské skupiny padá i na mou hlavu – 
pořádání pravidelných online setkání a udržování komunikace na dálku není mou silnou stránkou a 
rozhodně jsem s tímto typem práce nepočítal, když jsem péči o partnerství se Skotskou církví 
přebíral. Uvědomuji si, že jsem v uplynulém roce upřednostňoval své jiné seniorátní a celocírkevní 
aktivity, které více stojí na živém setkávání, a že česko-skotské partnerství jsem poněkud odbýval. 
Domnívám se proto, že změna na pozici styčného důstojníka (nebo jak se vlastně ta funkce 
jmenuje), by partnerství prospěla a ke konci roku hodlám podat rezignaci. 
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